The Birth of Fiber Optics
In 1958, at the US Army Signal Corps Labs in Fort Monmouth New Jersey, the Manager of Copper Cable and Wire heated the signal transmission problems caused by lightening and water. He encouraged the Manager of Materials Research, Sam DiVita, to find a replacement for copper wire. Sam thought glass fiber and light signals might work, but the engineers who worked for Sam told him a glass fiber would break! In September 1959, Sam DiVita asked second Lt. Richard Sturzebecher if he knew how to write the formula for a glass fiber capable of transmitting light signals. (Sam had learned that Richard, who was attending the Signal School, had melted 3 triaxial glass systems, using SiO2, for his 1958 senior thesis at Alfred 
University under Dr. Harold Simpson, Professor of Glass Technology.)

Richard knew the answer. While using a microscope to measuring the index-of-refraction on SiO2 glasses, Richard developed a severe headache. The 60% and 70% SiO2 glasses powders under the microscope allowed higher amounts of brilliant, white light to pass through the microscope slide into his eyes. Remembering the headache and the brilliant white light from high SiO2 glass, Richard knew that the formula would be ultra pure SiO2. Richard also knew that Corning made high purity SiO2 powder, by oxidizing pure SiC14 into SiO2. He suggested that Sam use his power to award a Federal Contract to Corning to develop the fiber. 

Sam DiVita had already worked with Corning research people. But he had to make the idea public, because all research laboratories had a right to bid on a Federal contract. So, in 1961 and 1962, the idea of using high purity SiO2 for a glass fiber to transmit light was made public information in a bid solicitation to all research laboratories. As expected, Sam awarded the contract to the Corning Glass Works in Corning, New York in 1962. Federal funding for glass fiber optical at Corning was about 1,000,000 $ between 1963 and 1970. Signal Corps Federal funding of many research programs on fiber optical until 1985, thereby seeding this industry and making today's multibillion-dollar industry that eliminates copper wire in communications a realty.

Today, at age 87, Sam DiVita still comes to work at the US Army Signal Corps every day.

Возникновение Волоконной Оптики
В 1958, в американской Армии Сигнализируют Лаборатории Корпуса в Форте Monmouth, Нью-Джерси, Менеджер Медного Кабеля и Провода нагрел проблемы передачи сигнала, вызванные, освещая и воду. Он поощрял Менеджера Исследования Материалов, Сэма Дивиты, находить замену для медного провода. Сэм думал, стеклянное волокно и легкие сигналы могли бы работать, но инженеры, которые работали для Сэма, сказали ему, что стеклянное волокно сломается! В сентябре 1959, Сэм Дивита спросил второго лейтенанта Ричарда Стерзебекэра, если он знал, как написать формулу для стеклянного волокна, способного к передаче легких сигналов. (Сэм узнал, что Ричард, который посещал Школу Сигнала, таял 3 трехмерных стеклянных системы, используя SiO2, для его старшего тезиса 1958 в Университете Альфреда при докторе Гарольде Симпсоне, Профессор Стеклянной Технологии.)

Ричард знал ответ. Используя микроскоп для измерения индекса-преломления на очках SiO2, Ричард развивал серьезную головную боль. 60%-ые и 70%-ые порошки очков SiO2 под микроскопом позволили более высоким количествам блестящего, белого света проходить через понижение микроскопа в его глаза. Помня головную боль и блестящий белый свет от высокого стакана SiO2, Ричард знал, что формула будет крайним чистым SiO2. Ричард также знал что Гранулируя сделанный высокой чистотой порошок SiO2, окисляя чистый SiC14 в SiO2. Он предложил, чтобы Сэм использовал его власть предоставить Федеральный Контракт Гранулированию, чтобы развить волокно.
Сэм Дивита уже работал с Обрабатывающими зерна людьми исследования. Но он должен был сделать публику идеи, потому что все научно-исследовательские лаборатории имели право предложить цену по Федеральному контракту. Так, в 1961 и 1962, идея использовать высокую чистоту SiO2 для стеклянного волокна, чтобы передать свет был обнародован информация в ходатайстве предложения ко всем научно-исследовательским лабораториям. Как ожидается, Сэм предоставлял контракт Обрабатывающим зерна Стеклянным Работам в Гранулировании, Нью-Йорк в 1962. Федеральное финансирование для стеклянного волокна, оптического при Гранулировании было приблизительно 1 000 000 $ между 1963 и 1970. Федеральное финансирование Корпуса Сигнала многих программ исследования на волокне, оптическом до 1985, таким образом отбор эта промышленность и создание сегодняшней многомиллиардной промышленности, которая устраняет медный провод в коммуникациях недвижимое имущество. 
Сегодня, в 87 лет, Сэм Дивита все еще приезжает, чтобы работать над американским Корпусом Сигнала Армии каждый день.

Index of Refraction: The ratio of the velocity of light in free space to the velocity of light in a fiber material. Always greater than or equal to one. Also called refractive index.

Refractive Index: A property of optical materials that relates to the speed of light in the material versus the speed of light in a vacuum.

Optical Fiber: A glass or plastic fiber that has the ability to guide light along its axis. The three parts of an optical fiber are the core, the cladding, and the coating or buffer.

Core: The light-conducting central portion of an optical fiber composed of material with a higher index of refraction than the cladding. The portion of the the fiber that transmits light.
Индекс Преломления: отношение скорости света в свободном пространстве к скорости света в материале волокна. Всегда больше чем или равный одному. Также названный преломляющим индексом.

Преломляющий Индекс: свойство оптических материалов, которое имеет отношение со скоростью света в материале против скорости света в вакууме.

Оптическое Волокно: стеклянное или пластмассовое волокно, которое имеет способность вести свет по его оси. Три части оптического волокна - ядро, оболочка, и покрытие или буфер.

Ядро: проводящая свет центральная часть оптического волокна, составленного из материала с более высоким индексом преломления чем оболочка. Часть волокно, которое передает свет.

Short history of fiber optics.
Part 1
Optical communication systems date back two centuries, to the "optical telegraph" that French engineer Claude Chappe invented in the 1790s. His system was a series of semaphores mounted on towers, where human operators relayed messages from one tower to the next. It beat hand-carried messages hands down, but by the mid-19th century was replaced by the electric telegraph, leaving a scattering of "Telegraph Hills" as its most visible legacy.

Alexander Graham Bell patented an optical telephone system, which he called the Photophone, in 1880, but his earlier invention, the telephone, proved far more practical. He dreamed of sending signals through the air, but the atmosphere didn't transmit light as reliably as wires carried electricity. In the decades that followed , light was used for a few special applications, such as signalling between ships, but otherwise optical communications, like the experimental Photophone Bell donated to the Smithsonian Institution, Languished on the shelf.
In the intervening years, a new technology slowly took root that would ultimately solve the problem of optical transmission, although it was a long time before it was adapted for communications. It depended on the phenomenon of total internal reflection, which can confine light in a material surrounded by other materials with lower refractive index, such as glass in air. In 1840s, Swiss physicist Daniel Collodon and French physicist Jacques Babinet showed that light could be guided along jest of water for fountain displays. British physicist John Tyndall popularized light guiding in a demonstration he first used in 1854, guiding light in a jet of water flowing from a tank. By the turn of the century, inventors realized that bent quartz rods could carry light, and patented them as dental illuminators. By the 1940s, many doctors used illuminated plexiglass tongue depressors. 
Optical fibers went a step further. They are essentially transparent rods of glass or plastic stretched so they are long and flexible. During the 1920s, John Logie Baird in England and Clarence W. Hansell in the LESSONed States patented the idea of using arrays of hollow pipes or transparent rods to transmit images for television or facsimile systems. However, the first person known to have demonstrated image transmission through a bundle of optical fibers was Heinrich Lamm, than a medical student in Munich. His goal was to look inside inaccessible parts of the body, and in a 1930 paper he reported transmitting the image of a light bulb filament through a short bundle. However, the unclad fibers transmitted images poorly, and the rise of the Nazis forced Lamm, a Jew, to move to America and abandon his dreams of becoming a professor of medicine.
Короткая хронология волоконной оптики.
Часть 1
Оптические системы коммуникации датируются два столетия, "оптическим телеграфом", который французский инженер Клод Шапп изобрел в 1790-ых. Его система была рядом семафоров, установленных на башнях, где человеческие операторы передавали сообщения от одной башни до следующего. Это сбивало несшиеся рукой руки сообщений, но к середине 19-ого столетия был заменен электрическим телеграфом, оставляя рассеивание "Холмов Телеграфа" как его самое видимое наследство.

Александр Грэм Белл патентовал оптическую телефонную систему, которую он назвал{вызвал} Фототелефоном, в 1880, но его более раннее изобретение, телефон, оказалось намного более практичным. Он мечтал из посылки сигналов через воздух, но атмосфера не передавала индикатор так надежно, как провода несли электричество. В десятилетия, который следовал, индикатор использовался для нескольких специальных приложений, типа передачи сигналов между судами, но иначе оптическая связь, как экспериментальный Фототелефон, Белл, пожертвованная Учреждению Smithsonian, Томилась на полке.

В прошедших годах, новая технология медленно пускала корни, который в конечном счете решит проблему оптической передачи, хотя это было долгое время прежде, чем это было приспособлено к коммуникациям. Это зависело от явления полного внутреннего отражения, которое может ограничить свет в материале, окруженном другими материалами более низким преломляющим индексом, типа стакана в воздухе. В 1840-ых, швейцарский физик Дэниел Коллодон и французский физик Жак Бабине показали, что свет мог управляться по шутке воды для показов фонтана. Британский физик Джон Тиндол популяризировал легкое руководство на демонстрации, которую он сначала использовал в 1854, ведя свет в реактивном самолете воды, текущей от резервуара. Бушель наступление нового века, изобретатели поняли, что кварцевые пруты склонности могли нести свет, и патентовали их как зубные светильники. К 1940-ым, много докторов использовали освещенный plexiglass депрессоры языка. 
Оптические волокна пошли шаг далее. Они - чрезвычайно прозрачные пруты стакана или протянутой пластмассы, таким образом они длинны и гибки. В течение 1920-ых, Джон Логи Бэрд в Англии и Кларенсе В. Ханселле в государствах LESSONed патентовал идею использовать множества полых труб или прозрачных прутов, чтобы передать изображения для систем факсимиле или телевидения. Однако, первым человеком, известным демонстрировать передачу изображения через связку оптических волокон был Генрих Ламм, чем медицинский студент в Мюнхене. Его цель состояла в том, чтобы смотреть в недоступных частях тела, и в 1930 бумаге он сообщил о передаче изображения нити лампочки через короткую связку. Однако, неодетые волокна передали изображения плохо, и повышение Нацистов вызвало Lamm, Еврея, перемещаться в Америку и оставлять его мечты о становлении профессором медицины.

Refractive Index: A property of optical materials that relates to the speed of light in the material versus the speed of light in a vacuum.
Optical Fiber: A glass or plastic fiber that has the ability to guide light along its axis. The three parts of an optical fiber are the core, the cladding, and the coating or buffer.
Преломляющий Индекс: собственность оптических материалов, которая имеет отношение со скоростью света в материале против скорости света в вакууме.

Оптическое Волокно: стеклянное или пластмассовое волокно, которое имеет способность вести свет по его оси. Три части оптического волокна - ядро, оболочка, и покрытие или буфер.
Short history of fiber optics.
Part 2

In 1951, Holger  Moeller {or Moeller, the o has a slash through it} Hansen applied for a Danish patent on fiber-optic imaging. However, the Danish patent office denied his application, citing the Baird and Hansell patents, and Moeller Hansen was unable to interest companies in his invention. Nothing more was reported on fiber bundles until 1954, when Abraham van Heel of the Technical University of Delft in Holland and Harold. H. Hopkins and Narinder Kapany of Imperial College in London separately announced imaging bundles in the prestigious British journal Nature. 
Neither van Heel nor Hopkins and Kapany made bundles that could carry light far, but their reports the fiber optics revolution. The crucial innovation was made by van Heel, stimulated by a conversation with the American optical physicist Brian O'Brien. All earlier fibers were "bare", with total internal reflection at a glass-air interface. Van Heel covered a bare fiber or glass or plastic with a transparent cladding of lower refractive index.

This protected the total-reflection surface from contamination, and greatly reduced crosstalk between fibers. The next key step was development of glass-clad fibers, by Lawrence Curtiss, then an undergraduate at the University of Michigan working part-time on a project to develop an endoscope to examine the inside of the stomach with physician Basil Hirschowitz then working at the American Optical Co., made glass-clad fibers at about the same time, but his group lost a bitterly contested patent battle). By 1960, glass-clad fibers had attenuation of about one decibel per meter, fine for medical imaging, but much too high for communications.

Meanwhile, telecommunications engineers were seeking more transmission bandwidth. Radio and microwave frequencies were in heavy use, so they looked to higher frequencies to carry loads they expected to continue increasing with the growth of television and telephone traffic. Telephone companies thought video telephones lurked just around the corner, and would escalate bandwidth demands even further. The cutting edge of communications research were millimeter-wave systems, in which hollow pipes served as waveguides to circumvent  poor atmospheric transmission at tens of gigahertz, where wavelengths were in the millimeter range.
Короткая история волоконной оптики.
Часть 2
В 1951, Holger Moeller {или Moeller, o имеет разрез через это}, Hansen просил датский патент на оптическом волокном отображении. Однако, датское патентное бюро отрицало его заявление, цитируя патенты Baird и Hansell, и Moeller Hansen был неспособен интересовать компании его изобретением. ни о чем больше не сообщали относительно связок волокна до 1954, когда Пятка фургона Абрахама Технического Университета Дельфта в Голландии и Гарольда. H. Hopkins и Narinder Kapany Имперского Колледжа в Лондоне отдельно объявили связки отображения в престижном британском журнале Природа{Характер}. 
Authentication (модуль 2)
Do you know if the user logged in is really that person? It is  an all to common practice for people to use other people's accounts to authenticate themselves to the server. In most wireless network, businesses often configure one account, "Wireless User," and that account can be used by several different devices. The problem is that a hacker (with his own wireless device) could easily log onto to this general account and gain access to your network.

To prevent an unauthorized user from authenticating himself into your network, you can set your router to permit only connections from authorized wireless network cards. Each wireless network card has a Media Access Control (MAC) adress that uniquely identifies it. You can tell your router only to authenticate those wireless users with a network card that is pre-authenticated to use your network. This protects you against users who are trying to gain access to your system by roaming around the perimeter of your building looking for good reception to log onto your local area network.
Установление подлинности (модуль 2)
Вы знаете, загружался ли пользователь - действительно тот человек? Это - все к общей{обычной} практике для людей, чтобы использовать счета других людей, чтобы подтвердить подлинность себя к серверу. В большинстве беспроводной сети, фирмы часто формируют один счет, "Беспроводный Пользователь," и тот счет может использоваться несколькими различными{другими} устройствами. Проблема состоит в том, что хакер (с его собственным беспроводным устройством) мог легко регистрировать на к этому общему счету и получать доступ к вашей сети.
Чтобы препятствовать неправомочному пользователю подтверждать подлинность себя в вашу сеть, Вы можете заставить ваш маршрутизатор разрешать только связи от разрешенных беспроводных карт сети. Каждая беспроводная карта сети имеет Контроль{Управление} Доступа СМИ (МАКИНТОШ) адрес, который уникально идентифицирует{опознает} это. Вы можете сказать ваш маршрутизатор только подтверждать подлинность тех беспроводных пользователей с картой сети, которая предзаверена, чтобы использовать вашу сеть. Это защищает Вас против пользователей, которые пробуют получить доступ к вашей системе, бродя вокруг периметра вашего здания, ищущего хороший прием, чтобы регистрировать на вашу локальную сеть.
Encryption (модуль 2)
If a user is not able directly to log into your network, he may use a wireless "packet sniffer" to try and eavesdrop on the network traffic. In that way, even if the hacker is unable to authenticate himself onto your network, he can still steal sensitive corporate data by monitoring your traffic for usable information. In addition to viewing private data files, the hacker is potentially able to "sniff" usernames, passwords, and other private information to gain access onto your network.

Wireless routers support medium and strong levels of encryption that scramble the data and make it unusable to anyone trying to eavesdrop on the network traffic. Only the users at either end of the "authorized" connection can view and the data.

Unfortunately, most users don't turn on encryption in their wireless devices to protect themselves against eavesdropping! Most wireless routers have an internal Web site that allows for very simple and easy configuration  of data privacy. Wired equivalent privacy (WEP) is a security protocol for wireless local area networks (WLANs) designated by the 802.11b standard. WEP offers a level of security similar to that of wired LAN.

Wired LANs offer greater security than WLANs because LANs offer the protection of being physically located in a building, whereas a wireless network inside a building cannot necessarily be protected from unauthorized access when no encryption is used. WLANs do not have the same physical confinements and are more vulnerable to hackers. WEP provides security by encrypting data over radio waves so that it is protected as it is transmitted from one end point to another. WEP, used on both data link and physical layers, does not provide point-to-point security.
Шифрование (модуль 2)
Если пользователь не в состоянии непосредственно регистрировать в вашу сеть, он может использовать беспроводного "наркомана пакета", чтобы пробовать и подслушать движение сети. Таким образом, даже если хакер неспособен подтвердить подлинность себя на вашу сеть, он может все еще украсть чувствительные корпоративные данные, контролируя ваше движение для информации годной к употреблению. В дополнение к рассмотрению частных картотек данных, хакер потенциально в состоянии "фыркнуть" имена пользователя, пароли, и другая частная информация, чтобы получить доступ на вашу сеть.

Беспроводные маршрутизаторы поддерживают средние и сильные уровни шифрования, которые зашифровывают данных и делают это непригодным к любому пробующему подслушать движение сети. Только пользователи с обоих концов "разрешенной" связи могут рассмотреть и данные.
К сожалению, большинство пользователей не включает шифрование в их беспроводных устройствах, чтобы защитить себя против подслушивания! Большинство беспроводных маршрутизаторов имеет внутренний Вебсайт, который учитывает очень простую и легкую конфигурацию секретности данных. Зашитая{соединенная проводом} эквивалентная секретность (WEP) - протокол безопасности для беспроводных локальных сетей (WLANs), определяемый 802.11b стандарт. WEP предлагает уровень безопасности, подобной той из зашитой{соединенной проводом} ЛВС.

Зашитые{Соединенные проводом} ЛВС предлагают большую безопасность чем WLANs, потому что ЛВС предлагают защиту того, чтобы быть физически расположенными в здании, тогда как беспроводная сеть в здании может не обязательно быть защищена от неправомочного доступа, когда никакое шифрование не используется. WLANs не имеют тех же самых физических заключений и более уязвимы для хакеров. WEP обеспечивает безопасность, зашифровав данные по радиоволнам так, чтобы это было защищено, поскольку это передано от одного пункта{точки} конца до другого. WEP, используемый и на канале связи и на физических слоях, не обеспечивает безопасность пункта{точки}-к-пункту.
